

SVENSKA DANSSPORTFÖRBUNDET

Styrelseprotokoll 17–2024

§§ 93–101

Datum: 2024-09-26
Tid: 18.00 –20.00
Plats: Digitalt på Teams

§ 93 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden Daniel Rolin hälsar alla välkomna och öppnar mötet.	
Närvarande:	Daniel Rolin, Oscar Ågren, Judith Martinez Åkesson, Therese Magnesen Komét, David Ekroth, Mike Gamble, Robert Kaland, Ulrika Lindström, Jennie Johansson
Förhinder:	Anna Isván
Tjänstgörande suppleanter:	Jennie Johansson för Anna Isván.
Adjungerande:	Thomas Jansson, GS Ida Kvist under §3, §6e och §7b
Valberedning:	EvaLena Söderlind
Sekreterare:	Thomas Jansson
Justering:	David Ekroth
Föredragningslistans godkännes:	
Föregående protokoll:	Protokoll nr 16 2024-08-23 godkändes och lades till handlingarna. VU protokoll 2024-08-30 (delegationsbeslut) justerades med att Therese Magnesen utses att ersätta Daniel Rolin vid WDSF årsmöte. Sen godkändes protokollet och lades till handlingarna.

§94 EKONOMI

Punkt	Ärende	Ekonomi
a)	Ekonomirapport	Ekonomirapport, balansrapport och resultatrapport presenterades och lades till handlingarna.

§95 GS RAPPORT

Punkt	Ärende	Beslut
a)	GS Rapport	Förbundsstyrelsen tog del av rapporten som diskuterades och godkändes och lades till handlingarna. Diskuterade bla - Utbildningsprojektet - eventuellt behov av extern kompetens och budget kring skapandet av utbildningsmaterial

		- Eventuellt behov av att stärka upp kring Skolsamverkan Styrelsen lyfte speciellt det viktiga arbetet som genomförs gällande Trygga idrottsmiljöer.
b)	Info från RF och SOK	Löpande information har delgetts styrelsen via mejl.
c)	Beslutslogg och åtgärdslista	Genomgång av beslutsloggen i den nya Planner

§96 VO/SO/STÖD VIKTIG INFORMATION

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Protokoll VODP Möte 8 2024	Förbundsstyrelsen har tagit del av protokollet och lägger det till handlingarna.
b)	Protokoll VO DP möte 9	Förbundsstyrelsen har tagit del av protokollet och lägger det till handlingarna.
c)	Protokoll VO BRR 2024-09-01	Förbundsstyrelsen har tagit del av protokollet och lägger det till handlingarna.
d)	ST Juridik 2024-2 Protokoll 2024-09-12	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger det till handlingarna.

§97 PROJEKT RAPPORT

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Projektrapport Inkluderingsprojektet Sep 2024	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger det till handlingarna.
b)	Utredning Arvoden, ersättningar och avgifter	Förbundsstyrelsen har tagit del av rapporten och lägger det till handlingarna. Viktigt att få ut ytterligare information kring behovet av att få fler delaktiga i projektet.

§98 ANMÄLDA ÄRENDEN/INKOMNA SKRIVELSER

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Entledigande och bemanning VO Hiphop	VO Hiphop har önskat förändring inom verksamhetsområdet beroende på inaktivitet samt önskemål att vilja byta ordförande inom VO-Hiphop. Förbundsstyrelsen beslutar att - entlediga Marcus Larsson som ledamot i VO Hiphop. - entlediga Robert Wägar som ordförande för VO Hiphop - tillsätta Marcio Salvador som ordförande för VO Hiphop

b)	Beslutsunderlag Nya kriterier för Årets förening 2025	Distrikten har insänt ett förslag till uppdaterade kriterier för Årets Förening 2025. Förbundsstyrelsen beslutar att - bilfälla enligt förslaget och fastställer uppdaterade kriterier för Årets Förening 2025.
c)	Entledigande av Peggy Wandery VO LD	Peggy Wandery meddelade den 21 augusti att hon vill avsäga sig arbetet i VO Linedance. Förbundsstyrelsen beslutar att - entlediga Peggy Wandery på egen begäran.
d)	Beslutsunderlag ny ledamot STÖD juridik	Stödområde juridik behöver stöttas upp med fler ledamöter. Stödområde juridik har föreslagit att välja in Jan Lund-Jensen i stödområdet, samt till etiska kommittén. Förbundsstyrelsen beslutar att - välja in Jan Lund-Jensen i stödområde juridik och etiska kommittén
e)	Beslutsunderlag sanktionsavgift utbildning 2024	Kansliet föreslår att FS tar ett beslut om att inte ta ut avgift för sanktionerade utbildningar under 2024. Förbundsstyrelsen beslutar att - inte ta ut sanktionsavgift för sanktionerade utbildningar under 2024.
f)	Utredning SM status	Förbundsstyrelsen tog del av utredningen gällande SM status för förbundet. Vad som är DSF medalj respektive RF medalj. Det kommer att ligga som underlag till kommande beslut om SM tecken för våra sportgrenar.
g)	Beslutsunderlag VO SLT Lämna NEC 2024-09-16	VO-SLT har vid VO möte den 16 september 2024 beslutat att de vill lämna NEC-samarbetet enligt protokollsutdrag nedan: BESLUT Verksamhetsområde Standard, Latin och Tiodans har idag tagit beslut om att dra oss ur samarbetet gällande NEC (Northern European Championship) VOSLT önskar att Förbundsstyrelsen bifaller beslut och att Förbundsstyrelsen meddelar samtliga berörda parter om beslutet. Förbundsstyrelsen beslutar att - lämna NEC samarbetet avseende SLT. - uppdra till kansliet & SLT att gemensamt ta fram ett förslag till skrivelse samt att via kansliet meddela övriga länder och berörda parter om beslutet
h)	Uppdatering Generella reglementet	Juridiska kommittén har inkommit med en revidering av det Generella reglementet. Förbundsstyrelsen noterar att det i förekommande fall kan finnas avvikelser i ett Grenspecifikt reglemente.

		FS vill förtydliga att man behöver läsa både det generella samt grenspecifika reglementet för att få en fullständig bild, samt att det är i slutändan det grenspecifika som gäller för respektive gren. FS beslutar att - Fastställa de uppdaterade Generella reglementet. - Remittera hantering och instruktion gällande den nya Engångslicensen till JK och SO-tekniska för att förtydliga hur den ska tillämpas.
i)	Uppdatering reglementen i Standard, Latin och Tiodans	Uppdateringar behöver göras med vissa förtydliganden och korrigeringar som framkommit efter att den senaste revisionen av tävlingsreglementet har publicerats och börjat tillämpas. Förbundsstyrelsen beslutar att - Godkänna i enlighet med VO-SLT:s förslag på ändringar och tillägg i tävlingsreglementet Standard, Latin och Tiodans att börja gälla 1 januari 2025.
j)	Beslutsunderlag Stödområde Paradans entledigande ledamot	Ledamot Bengt Nilsson önskar att bli entledigad som ledamot i kommittén för Stödområde Paradans. Förbundsstyrelsen beslutar att - entlediga Bengt Nilsson på egen begäran.
k)	Uppdaterad ekonomihandledning	Kansliet har uppdaterat förbundets ekonomiska rutiner och regler för Svenska Danssportförbundet. Förbundsstyrelsen beslutar att - fastställa uppdaterade ekonomiska rutiner och regler för Svenska Danssportförbundet.
l)	Svensk Fox	GS presenterade ett utkast till projektdirektiv samt resursbehov presenterades. Förbundsstyrelsen beslutade att - inte starta upp Foxprojektet innan fortsatt diskussion genomförts med bland annat den nystartade Foxföreningen samt ytterligare intressenter.
m)	Beslutsunderlag Avföra föreningar från DSF:s	Föreningen Studio Dansa vill på egen begäran lämna Danssportförbundet och DSF:s medlemsmatrikel då verksamheten har förändrats.

	medlemsmatrikel september	Föreningen har skickat in protokoll från årsmöte att de vill begära utträde, se Bilaga_1_Årsmötesprotokoll Föreningen Studio Dansa 2024061 Förbundsstyrelsen beslutar att - avföra Föreningen Studio Dansa - kansliet får i uppdrag att ta bort föreningarna i DSF:s system de finns registrerade i.
--	---------------------------	---

§99 ÖVRIGA FRÅGOR

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Bemanning VO	Status uppdatering kring bemanningsfrågan VO BRR, inväntar besked från några av de tillfrågade. Skicka ut info i nyhetsbrev om att det söks folk till flertalet VO'n. Vid intresse så kan man kontakta VO't direkt alternativt valberedningen.
b)	Januarikonferensen	Januarikonferensen har genomförts i olika skepnader (fysiskt & digitalt) under åren och har varit startskottet för året, men efter att Augustikonferensen har kommit till har det blivit svalare intresse från våra deltagare. Början av januari är dessutom tiden då mycket verksamhet drar igång både centralt, regionalt och på föreningsnivå vilket gör att de eldsjälar vi har ska vara på en eller flera möten samma helg eller flera helger efter varandra vilket sliter på våra förtroendevaldas engagemang. Följande mötesplatser finns inom DSF under 2024; - Landslags- och seminariehelg Bosön, fysisk (januari) - Januarikonferens, digital (januari) - Digitala föreningsforum 2 på våren/2 på hösten - Förbundsmöte - Augustikonferens Möjlighet till möten för VO, STÖD m.fl. kan ex. genomföras i samband med landslags- och seminariehelg v.2 (10-12 januari) 2025 Förbundsstyrelsen att - att januarikonferensen ej genomförs 2025 och framåt

c)	Uppföljning Augustikonferens	Bordlades till oktobermötet
d)	Uppföljning DansTV	David Ekroth redogjorde för den nya arbetsgrupp som skall diskutera framtida möjligheter med DansTV. Första mötet via Teams planerat till tisdag den 1 oktober kl. 15.00.
e)	Deltagande RIF 8–10 november i Norrköping	Förbundsstyrelsens kom överens om förslag till deltagare på Riksidrottsforum

§100 FRAMTIDA MÖTEN OCH ARBETSHELGER

Punkt	Ärende	Beslut
a)	Framtida beslutade möten och arbetsdagar	- Arbetshelg 20/10 (Digitalt) - FS-möte 31/10 - FS-möte 28/11 - FS-möte 19/12 - FS-möte 30/1 2025 - FS-möte 27/2 2025 - FS-möte 27/3 2025 - Förbundsmöte 26/4 2025

§101 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande avslutar mötet.

Thomas Jansson
Sekreterare

Daniel Rolin
Mötesordförande

David Ekroth
Justerare

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This documents contains 6 pages before this page
Dokumentet inneholder 6 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 6 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 6 sider før denne side

Detta dokument innehåller 6 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende